
 

Raadsvragen 14 juni 

De inwoners van het Schilderskwartier ervaren al geruime tijd ernstige overlast van een groep 

jongeren rondom het winkelcentrum Tournoysveld. In de afgelopen periode zijn hiervoor 

verschillende preventieve maatregelen genomen, waaronder de inzet van buurtwerk. Dit heeft er 

vooralsnog echter niet toe geleid dat de overlast is afgenomen. 

De Woerdense VVD wil dat deze overlast zo snel mogelijk wordt teruggedrongen, zodat inwoners 

zich weer veilig voelen in hun eigen wijk. Daarom stelt de Woerdense VVD de volgende vragen aan 

het college: 

1. Is het college bekend met de aanhoudende overlast rondom winkelcentrum Tournoysveld? 

2. Welke maatregelen zijn er tot nog toe genomen om deze overlast terug te dringen? 

3. Op welke termijn verwacht het college dat het effect van de ingezette preventieve 

maatregelen merkbaar zal zijn voor de bewoners? 

4. Welke andere mogelijkheden ziet het college voor het terugdringen van de ervaren overlast? 

5. Is het college bereid om alle noodzakelijke maatregelen te nemen om de overlast terug te 

dringen? 
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